
 

ASSEMBLEA GENERAL AMPA CEIP MARE DE DÉU DE NÚRIA 

DATA: 9 d’OCTUBRE 2019 

LLOC: BIBLIOTECA DE L’ESCOLA 

HORA INICI: 17.15H 

ASSISTENTS: 

- Sandra Alfaro, presidenta Junta 

- Pilar Cuerda, sòcia 

- Quim Aragall, vocal Junta 

- Carles Saura, vocal Junta 

- Ester Sancho, Tresorera Junta 

- Cristina Perpinyà, sòcia 

- Maria del Mar José, secretaria Junta 

- Eva Barnola, vocal Junta 

- Olga Morer, vocal Junta 

- Maria Garcias Calpe, sòcia 

- Neus Pau Solà, sòcia 

- Sandra Carpena, sòcia 

- Carol Esqué, sòcia 

- Cristina Cano, sòcia 

- Anna Martínez, sòcia 

- Sonia Aguilar, sòcia 

- Marta Parramon, sòcia 

 

TEMES TRACTATS 

Nous membres Junta 
 
Les persones que formen actualment part de la Junta comuniquen la intenció de deixar el 
càrreg de cara als propers cursos. D’altra banda, tot sembla indicar, que de cara al curs 20-21 
l’escola formarà ja part de l’Institut Escola. En tal cas, el més lògic semblaria que també les 
dues AMPES passessin a ser-ne una de sola. Per aquest motius es demana si hi ha interessades 
en entrar a formar part de la Junta i durant aquest curs s’aniria fent el traspàs. 
Surten com a persones interessades: 
Sandra Carpena 
Anna Martínez 
Cristina Cano 
Maria Garcias (a confirmar) 
 
S’informa que la FAPAC justament ha convocat una sessió de formació el dia 16/10 per parlar 
de com funciona una AMPA. Es passarà la informació a tothom per a que s’hi apuntes les 
interessades. 
 
 
 



Pati 
 
En el Consell Escolar de final de curs, els membres de l’AMPA van expressar el desig de 
plantejar una reforma del pati ja que està una mica en mal estat i els elements de joc fets 
malbé. El claustre de l’escola també s’havia plantejat aquest tema. Així és que s’ha decidit fer 
una comissió entre mestres i pares/mares per fer el projecte. 
La Bruna, que estudia educació infantil i ha estat tractant el tema dels patis escolars, també 
formarà part de la comissió. 
En Jordi Batalla, pare de l’escola, que ha treballat en la realització de diversos projectes per 
patis escolar s’ha ofert també per participar-hi. 
Durant l’assemblea s’apunten també l’Anna Martinez, la Cristina Cano i el Carles Saura. 
Com a idees inicials es comenta: 

- Proposar que els nens puguin també donar opinió sobre com voldrien el seu pati 
- La possibilitat de fer-hi un hort 

 
Menjador 
 
S’informa que el concurs convocat pel Consell Comarcal el curs passat va quedar invalidat 
perquè una de les empreses concurrents ho va imputar.  Enguany ha de tornar a convocar-se 
el concurs. Algunes AMPES volen gestionar els menjadors per part seva. En tal cas caldria que 
la Generalitat aprovés una llei que ho permeti. 
 
Carnestoltes 

 
Sembla que hi ha interès en fer una comparsa però primer caldrà confirmar que la rua es farà. 
 
Neteja del riu 
 
Es proposa organitzar una activitat de conscienciació que consistiria en organitzar una diada de 
neteja de la llera del riu, o de les fonts del poble. Es comenta que l’associació Grataebus ens 
podria ajudar a organitzar-ho. Es mirarà de contactar-los. 
 
Altres 
 
Acompanyament dels pares/mares a les excursions: es proposa comentar als professors si 
seria útil/interessant que alguns pares/mares donessin suport a les sortides 
 
Extraescolars: es demana quines activitats extraescolars ofereix l’AMPA. Sorgeix una nova 
proposta per part d’un pare preparador per curses de muntanya. 
 
 
 
 
 
 
 
Ribes de Freser, 9 d’octubre de 2019 


